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dŎćƐĘ ŝĘdŔĘŝŝĘƐ. rĄ ĘƐ ǃĄƐĘş ĸĘƐ Ūı 
sşaƐt ĘƐ dĘt ŔaşdsŝƆtĘ ĽıŎĘş. %Ęt ĘƐ 
ǃĄƐt ǭǬ.ŪƐdĽşćƐĘ ŔaşdsŝƆtĘ. 
faşdsŝƆtĘt ĘƐ ǃĄƐt ĸƆǊĘstĘ ŪƐıaş, 
dĘt ĘƐ dĘƐ İƐaŝtĽda ǃĄƐ staőĘs Ƭt, Ūı 
dĘt ĘƐ dĘƐ ǃĽ sőaŔ tƆƐƐĘ Ą ĸa stŪƐĘ 
ǃĽsŎŪşĘƐ Ūı ŝĄŔ İŪƐ ǃĄƐ ŪƐıaşĽsasŎŪş. 

ÖĽ ĘƐ Ūı sőaŔ ǃćƐĘ Ęş ŪƐıaşĽsasŎŪş 
sŪŝ sőaŔ ǃćƐĘ ŝĘd Ą ta őaŝƍĘş İŪƐ 
ĉaƐşs ƐĘttĽıĸĘtĘƐ.

pŪtĽǃasŎŪşĘş ǃĄƐ ŝĄ ǃćƐĘ Ą sǊşŔĽıɖ
ıŎƆƐĘ at ǃĽ ĸaƐ tĽŔĉƬd sŪŝ őaş ƬtŎĘǃşĘ 
İŪƐsőŎĘŔŔĘƐ, at ǃĽ ŎŪĉĉĘƐ İŪƐ ŔĽőĸĘt Ūı 
ƐĘttİĘƐdĽıĸĘt, Ūı őaş sőaƍĘ İĘŔŔĘssőaƍ 
ıŎĘşşŪŝ aőtĽǃĽtĘtĘƐ Ľ İƐaŝŔaıĘşĘ 
ƐƬşdt Ľ ŔaşdĘt. 

ÖĄƐt ŝaşdat ĘƐ Ą tĽŔĉǊ ŝĘdŔĘŝsőaƍ 
İŪƐ ĸĘŔĘ İaŝĽŔĽĘş İŪƐ aŔŔĘ f}s 
ŝĘdŔĘŝŝĘƐ, Ūı saŝaƐĉĘĽdĘ ŝĘd dĘ 
ǭǰ İŪƐĉƬşdĘşĘ Ūŝ dĘttĘ. SŪŝ f}s 
ĉaƐşĘ Ūı İaŝĽŔĽĘŪƐıaşĽsasŎŪş ĽǃaƐĘtaƐ 
ǃĽ őŎĘƐşĘǃĘƐdĽĘşĘ Ľ f}. 

%Ęt ĘƐ ǃĽőtĽı Ą ŔƆİtĘ dĘ ŝĘd ŔaǃĘst 
ŔƆşş Ūı aŔŔĘ dĘ sŪŝ İaŔŔĘƐ ƬtĘşİŪƐ, şĄƐ 

ŔĘǃĘőŪstşadĘşĘ ƆőĘƐ Ľ Ęt sĄ Ɛasőt tĘŝƍŪ. 
f} ıĽőő tĽŔ Ęş ĸĽstŪƐĽső stƐĘĽő şĘttŪƍƍ İŪƐ 
dĘttĘ, Ūı şĄddĘ İƐaŝ ŝĘd Ą ŔƆİtĘ dĘ ŔaǃĘst 
ŔƆştĘ Ūı İŪƐ Ą ƬtŎĘǃşĘ İŪƐsőŎĘŔŔĘƐ. �ŔŔĘ sőaŔ 
ĸa ĘĽ ŔƆşş Ą ŔĘǃĘ aǃɄ 

DŪƐ Ūss Ľ DƐaŝİǊŔőĽşıĘş ĉĘtǊƐ dĘttĘ at 
İaŝĽŔĽĘƐ İĄƐ dĘt ĉĘdƐĘ Ūı őaş dĘŔta ƍĄ 
aőtĽǃĽtĘtĘƐ Ľ şćƐŝĽŔŎƆĘt, şŪĘ sŪŝ ıĽƐ 
tƐǊııĸĘt İŪƐ ĉaƐşa. rĄƐ İaŝĽŔĽĘƐ ĸaƐ dĄƐŔĽı 
ƐĄd, ƐaŝŝĘƐ dĘt aŔŔtĽd ĉaƐş ĸaƐdĘst.

DƐaŝİǊŔőĽşıĘş sőaŔ aŔŔtĽd ĸa Ęt tĽŔĉƬd aǃ 
aőtĽǃĽtĘtĘƐ Ľ Ęt İĘŔŔĘssőaƍ sŪŝ aŔŔĘ őaş dĘŔta 
Ľ ƬaǃĸĘşıĽı aǃ stƆƐƐĘŔsĘş ƍĄ ŔŪŝŝĘĉŪőa.

L¿££�Ʉ f} İĽőő şǊŔĽı sĽtt ŝĘdŔĘŝ 
şƬŝŝĘƐ Ǭ ŝĽŔŔĽŪş, Ęş ŝĽŔĘƍćŔ ĘƐ şĄdd, ǃĽ 
ĘƐ őŎĘŝƍĘstŪŔtĘɄ 

%Ęt ĉĘtǊƐ at İaıĉĘǃĘıĘŔsĘş stĄƐ stĘƐőt Ūı at 
ŝaşıĘ ǃĽŔ dĘŔta Ľ aƐĉĘĽdĘt İŪƐ Ęş ƐĘttİĘƐdĽı 
İŪƐdĘŔĽşı Ľ aƐĉĘĽdsŔĽǃĘt, Ūı stƆƐƐĘ tƐǊııĸĘt 
İŪƐ aşsattĘ. %ĘttĘ ĘƐ ŝĘdŔĘŝstaŔŔ ǃĽ őaş 
ıŔĘdĘ Ūss ŪǃĘƐ Ľ aŔŔĘ dĘŔĘƐ aǃ f}ɖİaŝĽŔĽĘş.

daşsőŎĘ őaş ǃĽ ŝĘƐőĘ dĘttĘ ŪısĄ Ľ 
DƐaŝİǊŔőĽşıĘş, ŝĘd stƆƐƐĘ ŝĘdŔĘŝsǃĘőst 
İƐĘŝŪǃĘƐ.  SaŝŝĘş stĄƐ ǃĽ aŔŔtĽd stĘƐőĘƐĘ, 
Ūı őaş ǃćƐĘ tĽŔ ĸŎĘŔƍ İŪƐ ĸǃĘƐaşdƐĘ.  

-ş stĘƐő İaıĉĘǃĘıĘŔsĘ ĘƐ aǃıŎƆƐĘşdĘ İŪƐ  
ƐĘttİĘƐdĽıĸĘt. 

S¸�££- S¸-£d-£- S�pp-rɄ

SŪŝ ŎĘı ĽşşŔĘdĘt ŝĘd sĄ ĘƐ dĘt sşaƐt tĽd İŪƐ 
ŔaşdsŝƆtĘt ǃĄƐt. %Ęt ĘƐ őŎĘƐşĘş Ľ ŪƐıaşĽsaɖ
sŎŪşĘş ǃĄƐ, dĘt ĘƐ ĸĘƐ ŝĘdŔĘŝsdĘŝŪőƐatĽĘt 
őaş ĉŔŪŝstƐĘ, Ūı aŔŔĘ ĉŔĽƐ ĸƆƐt.  %Ęt ĘƐ dĘƐ ǃĽ 
sőaŔ ĘşıasŎĘƐĘ, ĉĘĸaşdŔĘ saőĘƐ sŪŝ ıĽƐ 
ŝƬŔĽıĸĘtĘƐ, İŪƐŝĘ Ūı ƬtǃĽőŔĘ ŪƐıaşĽsasŎŪş 
ǃĄƐ, tĽŔ dĘt ĉĘstĘ İŪƐ aŔŔĘ ŝĘdŔĘŝŝĘşĘ. 

}ı ŝŪttŪ İŪƐ ŔaşdsŝƆtĘt ĘƐ şĘttŪƍƍ at ǃĽ 
stĄƐ saŝŝĘşɂ saŝŝĘş Ľ DƐaŝŝĘş. 

bĘı ıŔĘdĘƐ ŝĘı tĽŔ Ą ŝƆtĘ dĘƐĘ.

Kristin Sæther, 
Framfylkingens 
styreleder
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� få lov til å gjøre ting barn og unge syns er
morsomt sammen med andre, mener vi at
alle skal ha mulighet til. Alle barn har rett
til å ha det gøy. Öi mener også at barn og
ungdom skal si meningene sine og å være
med å bestemme, derfor lærer vi barn om
hvordan man kan danne seg meninger og
ta standpunkt allerede fra de er ganske
små. Barn og ungdom er i stand til å
bestemme mye selv.

¸ekst og fotoɁ ¸onje ̧ ovik  

startet, sendte Framfylkingen innspill og 
forslag om innholdet hele veien fram til det 
ble en lov ut av det. Dette er vi naturlig nok 
stolte av, og det gjør kanskje sitt til at vi føler 
et ekstra eierskap til Frs barneɖkonvensjon. 

Framfylkingen ble medlem i nettverket 
Forum for Barnekonvensjonen i mai ǭǫǭǮ. 
Dette forumet bidrar til rapporten staten 
sender Fr om hvordan man i rorge sikrer 
og følger opp alle rettighetene i konvenɖ
sjonen. Barn har det generelt sett veldig bra i 
landet vårt, men vi mener at det er noen 
paragrafer man må jobbe mer med å få på 
plass i rorge, se illustrasjon under. For at 
barnekonvensjonen skal fungere fullt ut, 
mener vi også at det må være en mulighet 
for barn å klage til en klageinstans om de 
blir urettferdig behandlet. Den tredje 
tilleggsprotokollen til barnekonvensjonen 
har norske myndigheter fremdeles ikke 
vedtattɌratifisert. Framfylkingen har bedt 
myndighetene om å godkjenne den, for 
hensikten med barnekonvensjonen blir 

borte hvis man ikke kan klage på tilfeller der 
lovens artikler ikke blir oppfylt. Frs 
barnekomitę har ved to anledninger ɐi ǭǫǬǫ 
og ǭǫǬǳɑ kritisert rorge for at vi ikke har 
tilgjengelige og effektive klagemekanismer 
for barn. £egjeringen avviste på nytt dette 
kravet i ǭǫǭǭ, og henviser til at det er jobbet 
fram gode systemiske muligheter for å klage 
de siste årene. «taten innfører en ɢen 
barneperson som skal være barnets og ikke 
knyttet til en instans. 

Öi vil fortsette å minne staten om at barn 
også skal ha reell muligɖhet til å klage inn 
sin sak, og da mener vi at til tross for 
opprettelse av gode ordninger, vil signering 
av den tredje tilleggsɖprotokollen gi en 
riktig signaleffekt i tillegg.  
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Framfylkingen arrangerer Barnas fandsmøte 
annethvert år. Det er en arena for læring av 
demokrati i praksis, og for å for å gi barna en 
arena for si sine meninger. Q ǭǫǭǭ var temaet 
fattigdom og klima. Forslagene som ble 
fremmet er sendt til myndighetene. Det blir
Barnas landsmøte i ǭǫǭǯ også, og da setter vi 
trolig fokus på medbestemmelse, deltakelse 
og inkludering. 

¸rygge barn er glade barn, derfor setter 
Framfylkingen trygghet, inkludering og 
åpenhet først. Framfylkingen har alltid hatt 
barns beste som sitt formål, og barneɖ
rettigheter har blitt fremmet gjennom 
arbeidet i  organisasjonen.  å den tiden 
arbeidet med å skrive barnekonvensjonen

Framfylkingen tar barn på alvor og setter barna først!

ɤBarnekonǃensŎonen en fantastisk loǃ som 
har betǊdd mǊe mer for barn i hele ǃerdenɀ 

enn alle de andre FrɖkonǃensŎoneneɥ 

¸ĸale «őyĉaőɀ  fra £edd Barnaɀ leder DŪrƬm fŪr ĉarneőŪnvensŎŪnen. DŪtŪɁ ¸ŪnŎe ¸Ūviő
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¿nder pandemien mistet flere organisaɖ
sjoner som Framfylkingen mange av sine
medlemmer. Los oss har vi derimot sett at 
medlemstallet har holdt seg stabilt 
gjennom perioden, ja vi har til og med hatt 
en jevn vekst i medlemstallet vårt hele 
tiden. Den er kanskje ikke så stor, rundt 
Ǭǫǫ nye medlemmer hvert år, men det er 
en jevn vekst. Lvorfor er det sånnɆ Dette 
spørsmålet har sentralstyret stilt seg selv. 
Lvorfor har ikke vi mistet medlemmer, og 
hva gjør at vi stadig vokserɆ � kjenne 
medlemmene sine er viktig for enhver 
organisasjon, også vår. Derfor satt
Framfylkingen av midler til å gjennomføre

«å det er helt riktig å si at hun ble født rett 
inn i medlemskap i Frammen. �sta har et 
stort samfunnsengasjement, og hun har 
valgt å bruke mye av det gjennom å være 
aktiv i Framfylkingen. ped et hjerte som 
brenner for å utjevne forskjeller i samɖ
funnet, kjempe for inkludering og 
likestilling, så vel som et brennende 
miljøengasjement. Alt dette, og mere, har 
hun jobbet jevnt og trutt med i og for 
organisasjonen vår. «elv sier hun at da hun 
var liten så hun opp til mange av de eldre 
ungdommene i Frammen, og ble inspirert 
av deres  engasjement.

i1.'an"/ me�'em.&a+ i Frammen
Lun er selv født rett i inn i et familiemedlemskap i Framfylkingen, og har alltid
deltatt aktivt. rå lurer �sta £ohmann på hva som gjør at medlemmer melder

seg inn, og ikke minst hvorfor noen blir værende i mange år.

Tekst:Birgitte Kalvik
Foto: Hillevi Tovik og arkiv

et prosjekt hvor vi nettopp ser nærmere 
på medlemsmassen vår. �sta £ohmann, 
medlem i durland framlag, og 
sentralstyret, fikk oppgaven å gjennomɖ
føre en kvalitativ undersøkelse blant 
medlemmene våre. Dette har hun gjort 
denne våren, og konklusjonen fra 
undersøkelsen vil bli presentert på 
landsmøtet vårt i mai. pen allerede nå 
har vi sett på noen tendenser.

Aller først litt om �sta
Lun ble født tidlig i dette årtusenet, i 
ǭǫǫǬ, og hun hadde søsken og foreldre 
som alle var medlemmer i Framfylkingen.

�ll teőst Ūm medlemsƬndersƆőelsen er ĸentet fra selve raƍƍŪrten ɨBćreőraftig medlemsveőstɨɀ sőrevet av �sta £Ūĸmann.
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ɖ Det betydde noe å delta og få positive 
tilbakemeldinger fra de unge voksne, og 
fra de andre lederskikkelsene i Frammen, 
det ga motivasjon til å fortsette å engasjere 
seg, sier �sta.

«elv et forbilde for mange
rå har hun selv blitt et forbilde for mange 
av våre unge medlemmer, en de ser opp til 
og vil være som, og hun tar det på alvor. 
rår vi gjør noe for barna er det viktig at de 
føler mestring og at det de driver med har 
betydning. ɖ Öi kan ikke bare lage masse 
aktiviteter for barn, på voksnes premisser, 
og forvente at det skal skape et stort 
engasjement. Det må være av barna også 
og ikke bare for dem, sier �sta bestemt.

Ei barna medbestemmelse
danskje derfor ble Barnas landsmøte i fjor 
en så stor suksess. Barna fikk delta i 
utformingen av landsmøtet, og være med å 
bestemme innholdet hele veien. Først 
gjennom å stemme over hvilke temaer vi 
skulle jobbe med, så fikk de stemme over 
hvordan gjennomføringen skulle være.
ɖ¿ngene var så flinke, sier �sta, de stemte 
over alt fra frokosttider til hva de skulle 
drikke til maten, antall pauser og hvilke 
aktiviteter de skulle gjøre i pausene. 
Barnas landsmøte stemte også over om 
voksne skulle tillates inn i landsmøtet eller 
ikke, og med et knapt flertall ble de voksne 
ɤsatt på gangenɥ, og det ble respektert av 
alle. ɖ¸ilbakemeldingene var at barna 
synes det var kult å se at de kunne 
argumentere for, stemme over og få 
gjennomslag for det flertallet ønsket. -t 
ekte demokrati hvor de ble tatt på alvor, 
fortsetter �sta.  Alt ledet av unge voksne 
forbilder fra det forrige og nåværende 

ungdomsutvalget. Öoksne tok seg av de 
praktiske rammene rundt landsmøtet, 
men det var ungdommene som både laget 
og tok seg av innholdet i aktivitetene. 
Dette ble en suksessformel som de unge 
deltagerne likte og følte seg trygge i.

«tudenten
�sta er nå student ved universitetet i }slo, 
hvor hun er godt i gang med psykologiɖ
studier. Derfor passet det bra at det var 
nettopp hun som tok på seg prosjektɖ
oppgaven ɤBærekraftig medlemsvekstɥ. 
�sta har vært ansatt i en prosjektstilling og 
har kunnet fordype seg godt i oppgaven 
disse månedene fra januar til nå.

Bærekraftig medlemsvekst
«om nevnt har vi hatt en jevn og stabil 
vekst på rundt hundre nye medlemmer 
hvert år. Dette er positivt, og betyr at vi 
gjør noe som fungerer. Det er likevel ikke 
en enorm vekst, og det er mange flere barn 
og familier som har behov for en rimelig 
fritidsaktivitet. Q tillegg må Framfylkingen 
vokse spesielt blant unge medlemmer for å 
arbeide for formålet vårt om ɤå sette nye 
generasjoner i stand til å føre videre 
arbeiderbevegelsens kulturelle og sosiale 
tradisjonerɥ. Framover er vi i Framɖ
fylkingen nødt til å holde på våre medɖ
lemmer og verve flere nye for å fortsette 
veksten. 

«å hva betyr bærekraftig medlemsvekst i 
vår sammenhengɆ Fr definerer 
bærekraftig utvikling som ɤutvikling som 
imøtekommer dagens behov uten å 
ødelegge mulighetene for at kommende 
generasjoner skal få dekket sine behovɨ. 
}verført til vår organisasjon kan det bety 
at vi ivaretar de medlemmene vi allerede 
har, ved å fortsette å tilby de aktivitetene 
de forventer, og ved å ikke belaste dem for 
mye, men samtidig verve nye medlemmer 
og innfri deres forventinger. Det bør være 
en balanse i medlemmer som bidrar aktivt 
i å drifte framlagene og lage aktiviteter, og 
medlemmer som deltar på aktiviteter. -n 
forenklet måte å forstå bærekraftsɖ
begrepet på er som ɤvarigɥ. Öarig vekst vil 
si at veksten varer over tid. Q et tenkt 
sĊenario hvor Framfylkingen doblet sin 
medlemsmasse på et år ved å stå utenfor 
¸usenfryd og gi bort billetter mot å melde 
seg inn, kan vi se for oss at medlemstallet 
ville ha et kraftig fall når neste års kontinɖ 
gent ble utsendt og det ikke var noen 
lovnad om en ny gratis tur til ¸usenfryd. ¯sta informerer deltagerne på #arnas landsm�te 

���� om demokratiske prosesser, og avstemminger.

           �sta ƍĄ sŪmmerleiren ƍĄ fƬnde i ǭǫǫǲ.

Dette vil ikke være bærekraftig medlemsɖ
vekst. ɖ -t viktig prinsipp i vervingen er at 
nye medlemmer bør få innfridd de forɖ
ventningene vi legger opp til i vervingen, 
og at vi ikke lover mer enn vi kan innfri, sier 
�sta.

 ådrivere og aktive medlemmer
Öidere er også bærekraftig koblet opp mot 
balanse mellom de som er aktive og 
pådrivere i organisasjonen, og de som 
møter opp og deltar på aktiviteter. -t kjent 
problem fra både denne og andre organisaɖ
sjoner er at den første gruppe av pådrivere 
er for liten og at dette fører til utbrenthet, 
og i noen tilfeller at enkelte trekker seg ut 
av organisasjonen. Det er et mål i seg selv 
at Framfylkingens medlemstall stiger, men 
gruppen av pådrivere er nødt til å vokse i 
tråd med organisasjonens behov. -n viktig 
del av prosjektet omhandler dermed også 
hvem og hvordan vi verver, for å sikre 
nettopp denne balansen i medlemsmassen.

Arbeidet med medlemsundersøkelsen
�sta har på oppdrag fra sentralstyret laget 
rammene for medlemsundersøkelsen, valgt 
metode, og er snart klar for å konkludere 
etter å ha analysert tilbakemeldingene fra 
respondentene i undersøkelsen. Det har 
vært et omfattende arbeide, og noen 
tendenser er tydelige som beskrevet over. 
«elve konklusjonen og resultatet av 
undersøkelsen blir ikke offentliggjort før på 
Framfylkingens landsmøte i juni. 

ɖ Öi kan bare glede oss til det. Dette blir et 
viktig verktøy når vi skal jobbe med 
verving, aktiviteter og tilbud til 
medlemmer og tillitsvalgte i lagene, 
avslutter �sta.



Det har vært en svært travel periode
for sentralstyret siden landsmøtet
høsten ǭǫǭǬ. ÖårtǭǬ.ordinærelandsɖ
møte nærmer seg, og det ermye å ta
tak i forbindelse mednettopp det, og
mange ting å tas tilling til.pellom
landsmøtene erdet sentralstyret som
har ansvaret,og som på serat alt av
oppgaver blir fulgt opp ogutført på en
tilfredsstillende måte.

«entralstyret har vokst seg større de 
siste årene og det kan vi vel si har vært 
lurt. «iden dette styret ble valgt på 
landsmøtet i november ǭǫǭǬ har vi,  
selv om vi også har vært preget av 
pandemien, vært veldig aktive. Dette 
forteller også Framfylkingens 
beretning, som legges fram for 
landsmøtet, om. 

«entralstyrets arbeid
}rganisasjonsbygging i organisaɖ
sjonen har vært sentralt i perioden.  
«entralstyret har vektlagt å videreføre 
arbeidet med å bygge og vedlikeholde 
Framfylkingens grunnmur, for å 
samle organisasjonen rundt vår felles 
plattform, og sikre god organisasjonsɖ
kunnskap på alle nivå. Det har vært 
fokus på å gjennomgå organisatoriske 
rutiner, styringsdokumenter og å 
forberede strategier for medlemsɖ
vekst. -n særskilt innsats ble gjort 
gjennom å igangsette prosjektet for 
bærekraftig medlemsvekst fra januar 
ǭǫǭǮ. pålet med prosjektet er å finne 
årsaker til hvorfor man vil bli medlem,

og hvilke grunner medlemmer har for 
å fortsette medlemskapet i Framɖ
fylkingen. Öi ser kartleggingen som et 
viktig arbeid for å kunne fortsette 
med bærekraftig rekruttering av 
medlemmer i framtida.

«amtidig har sentralstyret satset på 
arbeidet med å friske opp på ulike 
deler av organisasjonskunnskap i 
lokallagene, samt arbeidet med å 
motivere til rekruttering i lokalɖ 
lagene våre.  

Dra ŪrganisasŎŪnsőƬrset ɨErƬnnmƬrenɨ. dƬrset ĉle ĸŪldt 
ƍĄ «Ɔrmarőa i ŎanƬar. DŪtŪ. ̧ ŪnŎe ̧ Ūviő
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ȩkstɁ ¸onje ¸ovik FotoɁ Birgitte dalvik

Framfylkingens styre velges på 
landsmøtet,  og det kalles  sentralɖ
styret. Q dette styret utnevnes en 
styreleder fra f}ɖledelsen, som velges 
på landsmøtet hvert fjerde år. 
Eeneralsekretæren er også fast 
representant i sentralstyret.

Q ǭǫǬǴ vedtok landsmøtet at vi også 
skal ha fast representasjon av leder og 
nestleder for ungdomsutvalget.  
«ammensettingen av styre skal gi en 
bred representasjon fra framlagene, 
altså balanse mellom geografi, kjønn 
og alder. Derfor er valgkomiteen alltid 
avhengig av å få nominasjoner fra 
mange slik at de finner mangfoldet.  
rår styret er valgt, vil de på første 
møte konstitueres ved å velge de 
øvrige rollene innad i styret, som 
nestleder og leder av utvalgene, 
foruten ungdomsutvalget som allerede 
er valgt av landsmøtet. 

Framfylkingens ledelse – sentralstyret!
Hvem, hva og hvordan 

¿ngdŪmsƬtvalgets leder i ƍeriŪdenɀ rŪra paliĊőɀ  
Ūƍƍdaterer sentralstyret Ūm ƬngdŪmmenes arĉeide.

«entralstyret samlet i feĉrƬar ǭǫǭǮ. ¸Ūr -ngeviőɀ palene «iiőavƬŪƍiŪ Ūg �li paliĊő var iőőe tilstede da ĉildet ĉle tatt.



«entralstǊret samlet igŎen etter de siste pandemirestriksŎonene i februar ǭǫǭǭ. %et var sőiőőelig gŪdt da vi őƬnne ővitte Ūss med masőeneɀ Ūg gĄ en mer nŪrmal ĸverdag i mƆte 
igŎen. Bildet til venstre er fra sentralstyrets siste samling i Halden i midten av mai.  Foto: TonŎe Toǃik Ūg Birgitte dalviő

«tyrets engasjement spiller en viktig 
rolle ved å være synlig aktør i arbeiderɖ
bevegelsen gjennom samarbeid og 
nettverksbygging. Fagforbundets 
familieleirer er gode eksempler på 
hvordan vi samarbeider med andre.
Administrasjonen og utvalg har 
arbeidet på oppdrag fra sentralstyret 
med å tilby og tilrettelegge sentrale 
aktiviteter for medlemmene i form av 
kurs, samlinger og leir.
Framfylkingen har vært spesielt aktiv

 i de internasjonale paraplyɖ
organisasjonene ABr og QFpɖ«-Q i 
perioden. «amarbeidet med Q�Ar og 
Aff-p-D har vært aktivt og har 
foregått gjennom deltakelse på 
seminarer og ved møtevirksomhet. 
¿tvalgene har påtatt seg både store og 
små oppgaver, og bidratt til større en 
engasjement og flere tilbud.
«elv om det bare har gått litt over ett 
og et halvt år siden vi ble valgt har vi
hatt ¿tvalgskonferanse, Barnas landsɖ

møte, ledersamling og lederkurs for 
framlaga. Öi har besøkt framlag og 
sommerleirer, utvalgene har hatt flere 
møter enn tidligere og deltatt i flere 
prosjekt. 

Dette klarer vi fordi vi har dedikerte 
folk i styret og i utvalgene.
«entralstyrets fremste oppgave er å 
styrke framlagene i deres arbeid for å 
ha mange varierte og god aktiviteter 
for medlemmene.

¿ngdomsutvalget vårt deltok på årets B¿¸
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ɖ Det føles bra at vi kan være med å
påvirke paraplyorganisasjonen vår
fr¿, både med hvordan ting skal
gjøres, og også hvem som skal
gjennomføre det, forteller Öår.

 å B¿¸ ble det vedtatt nytt Barneɖ og 
ungdomspolitisk program for 
ǭǫǭǮɖǭǫǭǰ. Det hadde hovedɖ
kapitlene Barneɖ og ungdomsɖ
frivilligheten, og Demokrati og 
medvirkning. ¿nder de ligger det 
mange viktige underɖkapitler som 
sier hva som er hovedområdene for 
fr¿ de neste to årene. fr¿s mål er at 
barn og unge skal ha innflytelse på 
samfunnet rundt seg ved å engasjere 
seg i frivillige og demokratiske 
fellesskap. fr¿ jobber for å fremme 
våre felles interesser.

 å årets Barneɖ og ungdomstinget 
ɐB¿¸ɑ deltok er fr¿ sitt øverste, 
demokratiske organ. Ler møtes 
representanter fra medlemsɖ
organisasjonene ęn gang i året for å 
bestemme hva fr¿ skal jobbe med, 
diskutere politiske saker og utveksle 
kunnskap på tvers av organisasjoner.

Det å få delta på Barneɖ og 
ungdomstinget som delegat for en av 
medlemsorganisasjonene er en ganske 
unik mulighet og det var fint å være 
der. Det var ikke så mange som var 
der, men de kommer fra mange 
forskjellige barneɖ og ungdomsɖ
organisasjoner. Öi traff mange nye 
mennesker og fikk utvidet nettverket 
vårt. Det var inspirerende å delta, og vi 
fikk med oss mange nye idęer til ting å
gjøre i ungdomsutvalget i framtiden. 



ǳ  ¿rE p-D p-rQrE-£ Ǭ ɉ ǭǫǭǮ 

g�Z enn de Bndre CBrnB QÌ TLPlen� %eU er 
dZrere Ì delUB QÌ GrJUJdTBLUJWJUeUer Pg W�re 
med QÌ CurTdBger Pg TÌnU TPm mBn LBn 
gK�re eUUer TLPlen TBmmen� 'Preldrene TJer 
PGUere BU WJ JLLe IBr rÌd Pg WJ er mer 
IKemme QÌ GrJUJden WÌr� .BU er ClJUU dZrere 
Pg dZr TUr�m gÌr uU PWer lJWeU J GBmJlJen� 7J 
IBr mJndre Qenger enn G�r� 7J CBrn GPrTUÌr 
BU WJ JLLe LBn delUB QÌ BlU WJ WJl men WJ TZnT 
BU deU er ureUUGerdJg BU nPen JLLe LBn W�re 
med QÌ nPe� 7J WeU BU nPen TJer BU de IBr 
Bndre UJng Ì gK�re TelWgK�re TelW Pm de 
egenUlJg IBr lZTU UJl Ì LPmme QÌ CurTdBg� 7J 
UrPr LBnTLKe de JLLe IBr  rÌd UJl Ì LK�Qe 
gBWe� 7J WeU BU nPen IBr TluUUeU QÌ GPUCBllen

Flere av lokallagene holdt barnas appell på 1. mai
-B oTT CBSF TMÌ EFU GBTU FO gBOg GoS BMMF, QÌ 
�. NBJ J ÌS WBS JLLF BLLVSBU W�SgVEFOF
NFE EF BMMFS GMFTUF BW oTT. %FU TO�EEF,
TMVEEFU, SFgOFU og CMÌTUF TVSU NBOgF TUFEFS
J MBOEFU EFOOF EBgFO. %FU gKoSEF TJUU UJM BU
NBOgF TUFEFS FOESFU QÌ TJOF
BSSBOgFNFOUFS J TJTUF MJUFO. 1Ì OoFO TUFEFS
CMF UogFU JOOTUJMU og IFMF BSSBOgFNFOUFU
GMZUUFU JOOFOE�ST. "OESF TUFEFS BOESF
oQQSFUUIoMEU UogFOF TJOF, NFO QÌ gSVOO BW
W�SFU, og BU EFU J UJMMFgg GBMU QÌ FO EBg J FO
MBOgIFMg, WBS EFU NFSLCBSU NJOESF GoML
ToN EFMUoL QÌ EF GoSTLKFMMJgF
BSSBOgFNFOUFOF. 'SFNEFMFT IBEEF WJ
GSBNMBg ToN EFMUoL QÌ TJUU TUFET
BLUJWJUFUFS, og CJESo UJM BU EBgFO CMF FLTUSB
GJO GoS EF GSFNN�UUF.

#BSOBT BQQFMM
%eU IBr lenge W�rU en UrBdJTKPn Ì IPlde 
CBrnBT BQQell QÌ �� mBJ Pg WBnlJgWJT CeWeger 
deU UJlI�rerne Ì I�re CBrnBT egen menJng 
Pm TBmGunneU rundU Teg Pg IWPrdBn deU er 
Ì W�re ung mJdU PQQe J deU Iele� �� mBJ er 
Gull BW BQQeller GrB ledere J QPlJUJLL Pg 
PrgBnJTBTKPnTlJW TÌ deU Ì I�re unge IeWe TJn 
r�TU QÌ denne dBgen er WJrLnJngTGullU Pg 
ClJr BllUJd UBUU gPdU J mPU�

4enUrBlU lBger WJ eU uULBTU UJl BQQell eU TPm 
CBrnB TelW LBn endre QÌ eUUer egeU �nTLe GPr 
eLTemQel mer GPLuT QÌ deU de TelW Crenner 
GPr legge UJl en lPLBl WrJ eller nPe BnneU TPm 
gK�r den mer QerTPnlJg GPr den TPm IPlder 
den� "QQellen Lunne PgTÌ IPldeT TPm den 
WBr den JnneIPldU deU CBrnB Pg 
ungdPmmene J PrgBnJTBTKPnen WÌr er 
PQQUBUU BW� 

)FS FS ÌSFUT BQQFMM�

"MMF CBSO FS WÌSF CBSO, TJFS WJ J 
'SBNGZMLJOgFO, og 5B CBSO QÌ BMWoS.

0m WJ TLBl ClJ UBUU QÌ BlWPr CeUZr deU BU WJ 
PgTÌ mÌ GÌ reUU UJl Ì CeTUemme mer� %B er 
deU TQeTJelU Ure UJng WJ mener mÌ gK�reT�
�� (J TUemmereUU UJl �� ÌrJnger
�� (J CBrn reUU UJl Ì LlBge QÌ WedUBL TPm
BngÌr dereT lJW
�� "U CBrn Pg unge GÌr gPd PQQl�rJng J
demPLrBUJ

* 'rBmGZlLJngen er WJ PQQUBUU BW BU CBrn 
GÌr TJ TJn menJng Pg ClJ I�rU� * UJllegg
mener WJ BU CBrn mÌ GÌ CeTUemme mer J

TBLer TPm BngÌr dem� #BrnBT lBndTm�Ue er 
der Blle unge medlemmer GÌr l�re 
demPLrBUJ J QrBLTJT� %eU er WJ TPm er 
GrBmUJdB�

6UKFWO GoSTLKFMMFOF�
#Brn IBr reUU UJl Ì IB deU g�Z TJer WJ J 
'rBmGZlLJngen � men IWPrdBn LBn WJ IB 
deU g�Z nÌr WJ er redd GPr IWB TPm TLBl TLKe 
J dBg  %eU er JLLe g�Z nÌr du WeU BU JLLe 
LBn W�re med QÌ deU de Bndre CBrnB LBn� 
%e TJTUe Ìrene IBr Glere CBrn Pg ung�dPm 
GPrTUÌUU BU deU er GPrTLKeller mellPm 
�LPnPmJen J GBmJlJer� /Pen merLer IWer
dBg BU de IBr G�rre mulJgIeUer UJl Ì IB deU

Allix Ilseng fra Odal framlag holdt barnas appell i Kongsvinger. Med sin flotte banner i 
bakgrunnen, flankert av Robert Tollefsen og Tone Ilseng. Foto: Per Håkon Pettersen, Glåmdalen
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fordi det var for dyrt, men de sier ikke det, 
isteden sier de heller at de syns det er 
kjedelig. 

Q Framfylkingen trenger man ikke å betale 
mye for å delta, det er fordi vi syns det er 
viktig at barn og unge skal ha mulighet til 
være sammen å ha det gøy i fritiden sin. Öi 
prøver så godt det går å tilby gratis 
aktiviteter og lavest mulige kontingenter. Öi 
sier i fra til myndighetene at familier må få 
like muligheter for at barna kan delta på noe 
i fritiden. At barnetrygden har blitt større er 
bra, men det som ble gitt er ikke nok når alt 
har blitt dyrere.

Framfylkingen sierɁ

ɉ Ei mer i barnetrygd.
ɉ «taten skal sikre at deltakelse og

kontingenter i frivilligheten ikke bli for
dyre. Ei større tilskudd som kan bidra
til det.

ɉ Alle skal ha en lønn man kan leve av.

Framfylkingen mener at store lønnsɖ
forskjeller er med på å skade barn og unges 
oppvekst.

Alle har lik verdi sier vi i Framfylkingen
pen noen land og folk har mindre verdi når 
vi ikke gjør noe for å stoppe krig! Alle kriger 
er forakt for mennesker, ingen fortjener å bli 
offer for krigshandlinger. Framfylkingen 
mener at alle som bidrar til krig må stoppes. 

Öi er like opptatt av at fred må skapes og at 
det må jobbes for det hele tiden. }m det er i 
«yria, bemen eller ¿kraina, må vi hjelpe til 
med å skape fred. Öi er opptatt av at det ikke 
skal være krig og ikke hvor krigen er. 

All krig må stanses!
-n verden fri for krig og uten atomvåpen!

For Ċirka ett år siden kom krigen nærmere 
oss enn vi noen gang har opplevd, og det 
fikk mange voksne til å reagere. Öi barn ble 
bekymret for om krigen i ¿kraina ville 
komme hit til oss, og vi var redd for at vi til 
og med ville få krig i rorge. Barn for fred, 
appell og tegnekonkurranse, var en måte for 
oss å si tydelig ifra hva vi mente. 
pin generasjon drømmer om en verden 
uten atomvåpen. Öi har nemlig sett hva som 
kan skje når atomvåpen brukes, og vi   har 
lært at ingen land eller mennesker er trygge 
når disse våpnene eksisterer. Det er på tide 
at vi tar ansvar for å beskytte jorda vår og 
alle som bor på den. Öi må  jobbe sammen 

for å få flere land til å signere Frs traktat om 
forbud mot atomvåpen. «om barn vet jeg at 
jeg kanskje ikke har så mye makt, men jeg 
vet at vi alle kan gjøre en forskjell når vi 
jobber sammen. Öi må presse politikerne 
våre til å forstå hvor viktig dette er. Öi vil at 
rorge skal sende et klart signal om at 
atomvåpen ikke har en plass på jorda vår 
lenger, og signere Fr traktaten. Det er vi 
som skal arve jorda sier vi i Framfylkingen; 
men da må vi få en frisk og  trygg jord å arve. 
At atomvåpen kan ødelegge hele jorda er vi

Q DrímfǊŔőĽngen ǃĽŔ ǃĽ íƤ ĉírn ƘőíŔ få 
ƘĽ ƘĽn menĽng og ĉŔĽ ĸƆrƤɀ 

og íƤ ĉírn får ĉeƘƤemme mer Ľ Ƙíőer 
Ƙom íngår đemȿ 

%eƤ er ǃĽ Ƙom er frímƤĽđíɄ

%en yngste aőtivisten i Ǭ. maitŪget i fillestrƆmɀ en 
sőal tidlig őrƆőes. DŪtŪɁ Hillevi ¸Ūviő

federen av Eansdalen framlagɀ darŪlina Bergɀ ĸŪldt ĉarnas aƍƍell fŪran et fƬllsatt rĄdĸƬs i fillestrƆm.

redd for, at klimaendringene gjør det umulig 
å leve her er vi redd for. Bærekrafta og 
klimaet er avhengig av at de som bestemmer 
tenker på alt, og ikke bare på at de skal vinne 
en krig eller tjene masse penger raskt!

Isabella og Julia fra Indre Østfold framlag holdt 
barnas appell i Askim. Foto: Marcela T. Bakken



NAVNET SKJEMMER INGEN
Dette er et gammel utrykk vi av og til bruker. Det betyr vel noe sånt som at det du heter, betyr lite for 
hvordan e ller hve m du e r. pen noen ganger betyr navnet også mye fordi det kan fortelle noe o m hvem 

vi er og hva vi står for.  

«ånn som med Framfylkingen sitt navns betydning; F£Ap som i framover og FÝf dQrE-r som er et 
gamme lt ord for samling. Öi syns derfor det passer bra at vi har akkurat det navnet på Framfylkin gen, 

for vi skal gå sammen framover. fandsmøtet i juni har også fått slagordet ɤFrammen sammenɥ. 

Der skal v i blant annet behandle et forslag fr a Qnternasjonalt utvalg om navn. r emlig at Framfylkingen 
også m å få et engelsk n avn, slik at det er lettere å presentere oss når vi er på møter og le irer i 

Qnternasjonale sammenhenger.  

pedlemsbladet du leser i nå har også hatt flere navn; 
Framkameraten , Fritt Fram og nå heter det ¿n g me d men inger. 

Al le er jo passende n avn for vårt medle msblad. 

DE LANGE LINJENE

Før år 1000 brukte vi de gamle nordisk e navnene. Fra cirka 1000 til 
tidlig 1800 -tall dominerte kristne navn. De st artet ut i konkurranse 
med de nordiske, men tok i stor grad over i perioden 1600 til 1800. 

Vi snakker her om navn som Peder, Christian og Kristine. 
I senmiddelalderen, fra cirka 1400 , kom en trend med tyske navn, 
Henrik, Albert , Magnhild og Grete. En tilsvarende trend med først 
fransk e, og deretter russi ske navn, kom på 1700 - og 1800-tallet: 
André, Emil , Marianne, Jeanette, og for eksempel Olga og Sonja. 

På midten av 1800 -tallet kom så Den nordiske navnerenessansen, en 
parallell bølge i Norge og Sverige som varte fram til midten av det 

tjuende århundre. Inspirert av nasjona le føl elser, dukket Bjørg, Jan, 
Geir, Per, Lasse, Hjalmar, Sol veig, Borghild, Ingrid, Ingeborg, Einar 

og Harald opp igjen. Det tjuende århundre ga oss så en angloɖ
amerikansk trend. Vi fikk navn som Arthur, Frank, Edith og Kate. 

Og mot slutten av forrige århundre - trenden med flerstavede bibelske 
navn: Thomas, Kristian, Andreas og Markus. 

Anne og Ola har imidlertid ligget stabilt nær navnetoppen i 
århundrer, godt hjulpet av skikk en med å kalle opp barna etter sine 
foreldre. Anna (Anne) og Olav (Ole, Ola) ble svært vanlige gjennom 

helgendyrkingen i middelal deren. Skikken med å kalle opp etter 
slektninger holdes fremdeles i hevd av mange i dag også. 

Kilde: forskning.no 

LaƐ dƬ ŔƬƐt ƍĄ ĸǃŪƐİŪƐ dƬ ĸĘtĘƐ
dĘt şaǃşĘt dƬ ĸaƐ İĄttɆ

SŪŝ dƬ sĽőőĘƐt İŪƐstĄƐ sĄ ĸaƐ ŝĘşşĘsőĘƐ Ľ ĸĘŔĘ 
ǃĘƐdĘş İŪƐsőŎĘŔŔĽıĘ tƐadĽsŎŪşĘƐ İŪƐ ĸǃĽŔőĘt şaǃş 
dĘt şǊİƆdtĘ ĉaƐşĘt İĄƐ, sĄ ĸǃŪƐİŪƐ dƬ ĸĘtĘƐ dĘt 

dƬ ıŎƆƐ, őaş dƬ sƍƆƐƐĘ İŪƐĘŔdƐĘşĘ dĽşĘ Ūŝ. 
daşsőŎĘ dĘ ĸaƐ Ęş ĸĘŔt sƍĘsĽĘŔŔ ıƐƬşş tĽŔ dĘt.   

DŪƐsőĘƐĘ ŝĘşĘƐ at İŪƐşaǃş ĸaƐ ĘősĽstĘƐt ŔĽőĘ 
ŔĘşıĘ sŪŝ ǃĽ ĸaƐ ĉƐƬőt sƍƐĄő, Ūı at dĘt őaş ǃćƐĘ 

sĄ ŔĘşıĘ sŪŝ Ǭǫǫ.ǫǫǫ ĄƐ. Q şŪƐƐƆş tĽd ǃaƐ ŝaş 
Ūƍƍtatt aǃ Ą ıĽ ĉaƐşa şaǃş sŪŝ ĸaddĘ ƍŪsĽtĽǃĘ 

ĘıĘşsőaƍĘƐ. daşsőŎĘ dĘt sőƬŔŔĘ ĸŎĘŔƍĘ tĽŔ Ą ŪƍƍşĄ 
dĘ saŝŝĘ ĘıĘşsőaƍĘşĘ, sĄşş sŪŝ 

EƬşşĸĽŔd ĸǃŪƐ ĉĘııĘ dĘŔĘƐ aǃ şaǃşĘt, EƬşş Ūı 
LĽŔd, ĉĘtǊƐ őaŝƍɌstƐĽd. ¸ŪƐĉŎƆƐş ĘƐ saŝŝĘşsatt 
aǃ ¸ŪƐ Ūı �ŎƆƐş, Ęt ıƬdĘşaǃş Ūı Ęş ĉŎƆƐş tǊdĘt 

ƍĄ Ęt stĘƐőt şaǃş.  

Q dĘt ıaŝŔĘ EƐĘőĘşŔaşd ǃaƐ İĽşĘ şaǃş statƬs Ūı  
dĘt ǃaƐ ƍŪƍƬŔćƐt ŝĘd şaǃş sŪŝ ĸaddĘ 

ĉĘtǊdşĽşıĘş LĘst. %Ęş őŎĘştĘ İĽŔŪsŪİĘş
     SŪőƐatĘs őŪşĘ ÜaştĽƍƍĘ sĽtt şaǃş ĘƐ Ęt
ĘősĘŝƍĘŔ ƍĄ dĘt, da dĘt ĉĘtǊƐ ɢĉŔŪşd ĸĘstɣ. 
raǃşĘt  ĸĽŔĽƍƍŪs ĉĘtǊƐ İŪƐ ĘősĘŝƍĘŔ  

ɢĸĘstĘĘŔsőĘƐɣ 



Fikk du lyst å lage ditt eget navn?

Noen liker navnet sitt godt,  mens andre ikke gjør det har lyst å bytte til et annet navn. Kanskje du 
vil like navnet dit bedre om du vet hva det betyr og hvorfor du har fått det? Du kan være oppkalt 
etter en person i familien som de savner og elsket. Eller du kan jo ha fått navn etter et flott minne. 
Mitt navn fortalte mine foreldre at de bare syns var fint,  og de hadde ingen andre tanker rundt det. 
Senere har jeg senere funnet ut at det er en avledning av mannsnavnet Antonius,  og Tonje betyr 
visstnok ‘blomstrende’  og det kan jeg like og leve 
godt med.  Men når jeg var barn ville jeg gjerne 
hatt et mye lengre og spennende navn, og fant på 
flere som jeg latet som jeg het. 

Hva med å sette sammen noe du liker til et navn, 
det blir jo veldig personlig og originalt. 
Her er noen forslag:  

Is og musikk, det kan bli til navnet ISMIKK … eller 
om du liker Skating og ballspill- ja det kan jo bli 
SKATBALL. Eller ta noe fra ditt eget navn og sett 
sammen med noe annet som :  FILLIP  og TIVOLI 
kan bli FILLOLI.

For noen flotte navn det kan bli! 
Prøv selv- kanskje du finner opp en 
ny navnetrend!

Finne- lek!

Om du reiser med tog eller bil i som-
mer og kjeder deg litt; 
kan denne leken kanskje hjelpe litt: 

Følg med ut av tog-/bilvinduet eller 
se rundt deg på turen du er på og 
kanskje finner du en av tingene på 
bildet! Kryss av! 

Det må ikke være helt likt bildene, 
men noe som er det samme. 
Er dere flere kan dere se 
hvem som klarer flest først! 

Lykke til og god sommer!
Hilsen Tonje Tovik



Framfylkingen, Torggata 12, 0181 Oslo

dAf-rD-£ ǭǫǭǮɁ

20. JUNI
Verdensdagen for flyktninger. Vi markerer 
dagen til støtte for mennesker som er på 
flukt.

23.-25.JUNI
Framfylkingens 21. Landsmøte på 
Arbeiderbevegelsens Folkehøgskole på 
Ringsaker.

3.-8. JULI
Framfylkingens sommerleir, på Rasen 
Leirsted i Stange kommune. Leiren er en 
landsleir, og åpen for alle medlemmer,  
Arrangør: Odal framlag og Framfylkingen.

29.JULI- 3.AUGUST
Sommerleir med Framfylkingen i Oslo. 
Leiren er åpen for medlemmer fra alle 
framlag, og er på Tjellholmen leirsted i 
Hvaler kommune.

26. SEPTEMBER
Internasjonal dag for total avskaffelse av 
atomvåpen Framfylkingen er medlems-
organisasjon i ICAN. 

�li međ og gŎør en forskŎell
peld deg inn i Framfylkingen i dag! 
For å melde deg inn gå inn på ǄǄǄ.framfylkingen.no og fyll ut 
skjemaet der. Du kan også sende mail til framʬframfylkingen.no

Lusk å notereɁ
ravn
Adresse
Fødselsdato
¸elefonnummer og epost adresse

-r du familiemedlem, må du notere navnet på hovedmedlemmet, 
slik at dere havner i samme gruppe.  
Det koster ǰǫ kroner per kalenderår, per person å være medlem i Framfylkingen.

birgv
Gjennomstreking




